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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben
Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 94/2018. (V. 22.) Korm. rendelet 92.§ 1. és
11. pontja szerinti feladatkörében eljáró Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez,

,,Mennyi nevelőszülővan Győr-Moson-Sopron megyében?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!
2014. január l-jén hatályba lépett az a szabályozása, mely szerint 12 év alatti gyermeket
nevelőszülőnél és nem intézményben kell elhelyezni, kivéve abban az esetben, ha a gyermek
tartós betegsége, súlyos fogyatékossága, a nagy létszám ú testvérsor együttes elhelyezésének
igénye miatt, vagy más okból a gyermek érdekét az intézményes elhelyezés szolgálja jobban.
Ugyanezen évtől került bevezetésre a nevelőszülői foglalkoztatási jogviszony. A kormány
képzési programot indított számukra, ami sajnos csak késéssel indult.
A hírek szerint a kormány is érzékeli, hogy nem működik a négy évvel ezelőtt elindult reform,
többek között nincs elegendő nevelőszülő. Ezt bizonyítja, hogy a kormány népszerűsíteni
szeretné a nevelőszülői munkát, ezért ősztől kampányba kezdenek, megyénként mutatják be a
hivatást, ezzel próbálva a fiatalok figyelmét felhívni a nevelőszülői pályára.
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:

• Mennyi nevelőszülő van, és mennyi gyermeket nevelnek nevelőszülőknél Győr
Moson-Sopron megyében?

• Miként változott itt a létszám 2014 óta?
Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 27.
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